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1. Kasvuhoone kasutamine talveperioodil 

Marju Moor 

Detsembris tegime Videviku maja õppeaia kasvuhoonesse jõulumaa, kuid õpetajad ei 

võtnud seda eriti omaks ning ei kasutanud sealset ruumi lastega tegeluste tegemise l. 

Kasvuhoone võiks saada üheks õpiruumiks külmade ilmade ajal. Samas puudutab 

kasuhoone ka meie Rohelise Kooli teemat õhk: kasvuhoones on hoopis teine 

õhutemperatuur, seal ei saja lund jne. 

 

2. Lindude toitmine 

M.Õunapuu 

Videviku maja õuealal on üks lindude toitmise maja, Virmalise maja õueala jaoks on 

küll söögimaja olemas, kuid seda pole kasutusele võetud. Kuna õpetajad käivad tööl 

vahetustega, siis võiksid lindude toitmise eest vastutuse endale võtta õpetaja abid. 

Probleem on lihtsalt selles, et linde peab regulaarselt toitma, kui sellega on juba 

alustatud.  

   



 

3. Õppeaedadele rahaliste vahendite eraldamine 

Marju Moor 

Tallinna Keskkonna- ja Kommunaalamet eraldab sellel aastal linna haridusasutus te 

õppeaedadele rahalisi vahendeid. Selleks tuleb taaskord kirjutada projekt, mille 

tähtaaeg on 15. veebruar.   

             Taotlusel on vaja välja tuua: 

• Õppeaia konseptsiooni põhjendus 

• Eesmärkide ja tegevuste kirjeldus lähtuvalt sihtgruppide vajadusest 

• Tegevuskava ja selle elluviimine 

• Kas tegevuskava on reaalselt teostatav? 

• Taotleja suutlikkus 

• Kas õppeaia rajamise ja hooldamise korraldus on läbi mõeldud? 

• Jätkusuutlikkus 

• Pikaajaline tegevussuutlikkus 

• Ruumiline lahendus ja aiaplaan 

• Planeeritavate kulude sihtotstarbekus 

 

                

 

4. Rohematk 

Kerli Stein 

Riine Tiiriku poolt organiseeritud Terviseminutid andsid mõtte korraldada sama 

eesmärgiga üritus meie lapsevanematele ja kogukonnale. Rohematka võiks välja 

kuulutada veebruari alguses. Organiseerimismeeskond alustab tööd ja informeerib 

personali jooksvalt oma tegemistest. 

 

Otsustati: 

 

• Teha ettepanek õpetajatele laiendada õppetegevust õues ka 

kasvuhoonesse 

• Teha personalile küsitlus, mida nad sooviksid õppeaias veel näha, 

milliseid vahendeid on puudu jne? 

• Õppeaiale rahaliste vahendite taotlemisega tegeleb Marju Moor, 

personal annab sisendi vajaminevatest vahenditest. 

• Rohematk pühendada EV 103. sünnipäevale. Rohematka meeskond:  

Riine Tiirik, Kerli Stein ja Marju Moor. 

 

 

 


